
 
 

 
 
 

 
 
 

 
Evropský zemědělský fond pro rozvoj venkova: Evropa investuje do venkovských oblastí. 
 

Zápis z mimořádné Valné Hromady Rozvojového partnerství Regionu 

Hranicko 

Ze dne 14. ledna 2010 
 
 
Přítomni: 
Dalibor Škoda, Nový dvůr s.r.o. 
Zdeněk Lév, MR Hranicko 
Jiří Trna, SHR Klokočí 
Jiří Čoček, soukromý zemědělec Střítež nad Ludinou 
Vojtěch Skácel, FO Rakov 
Radovan Mikuš, FO Všechovice 
Marta Pavelková, Patriot Olšovec 
Miluše Stržínková, obec Rouské 
Kočnarová Petra, obec Skalička 
Pavla Krbálková, MR Záhoran 
Josef Voldán, obec Malhotice 
Ludmila Juráňová, JUKO Rouské 
Arnošt Hradil, FO Provodovice 
Libor Vykopal, obec Ústí 
 
Omluveni:   
Blanka Hlaváčková, penzion Ostravanka 
Filip Konečný, Ski Klub Hranice 
František Maršálek, ZD Partutovice 
Markéta Čočková, Eko Primafin 
Jana Světlíková, rybářský svaz Býškovice 
Jana Černá, TJ SPV Střítež nad Ludinou 
 
Hosté: 
Lucie Machová, Rozvojové partnerství Regionu Hranicko 
František Kopecký, Rozvojové partnerství Regionu Hranicko 
 
František Kopecký představil program mimořádné Valné hromady a zahájil jednání. 
 
Jako ověřovatelé zápisu byli navrženi Dalibor Škoda a Miluše Stržínková. 
(pro: 14, proti: 0, zdržel se: 0)   
 
 



 
 

 
 
 

 
 
 

 
Evropský zemědělský fond pro rozvoj venkova: Evropa investuje do venkovských oblastí. 
 

Program: 
1) Úvod 
2) Roční rozpočet na zázemí MAS na rok 2010 
3) Různé 
4) Závěr 

 
 
 
2/ Roční rozpočet na zázemí MAS na rok 2010 – Specifická část B 
Lucie Machová představila rozpočet na zázemí MAS – výdajovou část (specifická část B), 
který je přílohou tohoto zápisu. Případné změny snížení rozpočtu během roku 2010 nejsou 
vyloučeny. 
Finanční zpráva 2009, členské příspěvky 2010, rozpočet 2010 – výdajová i příjmová část, 
neuznatelné náklady 2009 a předpoklad na rok 2010 bude přednesen na řádné Valné 
hromadě, která se uskuteční 21. ledna 2010 v KD ve Skaličce. 
 
Usnesení: 
Valná hromada Rozvojového partnerství schvaluje žádost o realizaci SPL – Specifickou část B 
– roční rozpočet na zázemí MAS na rok 2010. 
(pro: 14, proti: 0, zdržel se: 0)   
 
3/ Různé 
Pavla Krbálková oznámila manažerovi MAS, že se z důvodu časové zaneprázdněnosti nemůže 
věnovat činnosti v pracovní skupině k aktualizaci Strategie rozvoje Regionu Hranicko. 
M. Stržínková, P. Krbálková, L. Juráňová a A. Hradil podali návrh, aby po 3 letech proběhla 
aktualizace a vyhodnocení Smlouvy s HRA o externím poradenství. 
 
4/ Závěr 
František Kopecký poděkoval přítomným za účast a ukončil jednání Valné hromady. 
 
Zapsala: 
Lucie Machová 
 
 
Ověřil: 
Dalibor Škoda 
 
Miluše Stržínková 
 


